
Projekt 

Protokół LIII sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 23 stycznia 2024 roku o godz. 

09:00 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski o 

jego uzupełnienie lub zmianę. Wniosków nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2024 – 2030. 

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 

2024. 

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacanych diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych Radnym Rady Powiatu Braniewskiego. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Zakończenie obrad. 

 

za –14              przeciw –  0                    wstrzymało się – 0             nie głosowało - 0 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Radny, L. Dziąg zapytał, na jaki okres udzielono pożyczki Powiatowemu Centrum 

Medycznemu Sp. z o.o. w Braniewie oraz omówienie tematu w związku z realizacją „Programu 

Upowszechniania Strzelectwa na lata 2023-2025”. 

Starosta Braniewski, K. Motyka poinformował, że termin spłaty pożyczki  ustalono na dzień 

30 grudnia 2024 roku. 



Etatowy Członek Zarządu, K. Kowalski poinformował, że „ Program Upowszechniania 

Strzelectwa na lata 2023-2025” jest finansowany ze środków Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej, którego dysponentem jest Minister Sportu i Turystki. 

W programie uczestniczą dwie szkoły:  Liceum Ogólnokształcącego im. Feliksa 

Nowowiejskiego w Braniewie oraz Zespół Szkół Zawodowych im. Jana Liszewskiego w 

Braniewie. Głównym celem programu jest upowszechnianie aktywności fizycznej wśród 

młodzieży poprzez umożliwienie im udziału w strzeleckich zajęciach sportowych, które 

realizowane będą na terenie szkoły oraz popularyzacja strzelectwa wśród młodzieży, 

zwiększenie oferty ogólnodostępnych, bezpłatnych zajęć sportowych dla młodzieży, 

upowszechnianie postaw proobronnych wśród młodzieży. Wszystkie zajęcia w ramach 

programu będą się odbywać w szkole  przy użyciu mobilnych strzelnic, a prowadzone będą 

przez wykwalifikowanych instruktorów strzelectwa.  

 

Ad.5 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2024 – 2030. (załącznik nr 6) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 7) 

Skarbnik Powiatu, G. Michalec poinformowała, że zmiany w WPF na lata 2024-2030 

dotyczą: zwiększenia planowanych nakładów o kwotę 8.600 zł na przedsięwzięcie 

Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 

1320N odc. Lelkowo-Kwiatkowo, zwiększenia planowanych nakładów o kwotę 2.700 zł na 

przedsięwzięcie Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania pn. Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1310N w m. Klejnowo, zmiana jednorocznego zadania inwestycyjnego na 

wieloletnie zadanie inwestycyjne „Termomodernizacja budynku siedziby PDPS w Braniewie, 

przeniesienie pomiędzy latami nakładów w wysokości 200.000 zł w przedsięwzięciu 

Rozbudowa ulic: Wileńska, Mielczarskiego, Aleja Wojska Polskiego, Warmińska w Braniewie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

za –      14                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr LIII/347/24. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 2023. 

(załącznik nr 9) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

Skarbnik Powiatu, G. Michalec poinformowała, że dochody zwiększają się o 15.532 zł i po 

zmianach wynoszą 99.494.330 zł, z czego dochody bieżące wynoszą 81.957.741 zł, dochody 

majątkowe wynoszą 17.536.589 zł. Wydatki zwiększają się o 15.532 zł i po zmianach wynoszą 

101.577.199 zł z czego wydatki bieżące wynoszą 81.750.140 zł, wydatki majątkowe 

19.827.059 zł. Na niezmienionym poziomie pozostają: planowany deficyt 2024 roku w kwocie 

2.082.869 zł, planowane przychody budżetowe – 3.989.999 zł, planowane spłaty rat kredytów 

i pożyczek w 2024 roku – 1.907.130 zł, planowany stan zadłużenia z tytułu kredytów i pożyczek 



na dzień 31.12.2024 roku w kwocie 7.441.670 zł. Zmiany w planie dochodów są wynikiem: 

zwiększenia planowanych dochodów własnych o kwotę 14.245 zł z tytułu wpływów z różnych 

dochodów, zwiększenia planowanych dochodów o kwotę 1.287 zł z tytułu środków z Funduszu 

Pomocy na dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy. Zmiany 

w planie wydatków są wynikiem m.in.: zwiększenia planowanych wydatków na inwestycje 

drogowe o kwotę 11.300 zł, zmniejszenia planowanych wydatków inwestycyjnych o kwotę 

15.101 zł w związku z wprowadzenie do realizacji jako zadanie wieloletnie, realizowane przez 

PDPS w Braniewie, zabezpieczenia dodatkowych środków w wysokości 9.333 zł na bieżące 

funkcjonowanie WTZ we Fromborku, zwiększenia planowanych wydatków o kwotę 5.410 zł 

na dopłaty w spółkach prawa handlowego, zwiększenia planowanych wydatków o kwotę 1.287 

zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na zadania związane z pomocą obywatelom Ukrainy 

na zadania zespołów do spraw orzekania o niepełnosprawności, zwiększenia planowanych 

wydatków o kwotę 5.000 zł na zwrot niewykorzystanych dotacji oraz płatności, pozostałe 

przeniesienia pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami na kwotę 37.613 zł. W wyniku 

dokonanych zmian w planie wydatków bieżących budżetu powiatu: wynagrodzenia i pochodne 

od wynagrodzeń zwiększają się o 23.779 zł, na realizacje zadań statutowych zostanie 

wydatkowanych mniej o 13.779 zł, dotacje na zadania bieżące zwiększają się o 9.333 zł. W 

wyniku dokonanych zmian w palnie wydatków majątkowych budżetu powiatu: wydatki 

majątkowe zmniejszają się o 3.801 zł, wydatki inwestycyjne i zakupy inwestycyjne zmniejszają 

się o kwotę 3.801 zł. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 10. 

za –      14                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr LIII/348/24. 

 

Ad.7  Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacanych diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych Radnym Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 11) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 12. 

za –      12                 przeciw –    0            wstrzymało się – 2                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr LIII/348/24. 

 

Ad.8 Sprawy bieżące. 

Radny A. Mieczaniec poinformował, że w dniu 23.10.2023 roku, na posiedzeniu sesji Rady 

Powiatu Braniewskiego zgłosił problem dotyczący szlaku rowerowego Green Velo z Braniewa 

do Nowej Pasłęki. Zaznaczył, że droga jest nieprzejezdna, stan nawierzchni szlaku w złym 

stanie. Radny zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o wystosowanie pisma do Wód Polskich 

w sprawie naprawy szlaku i przystosowanie do prawidłowego użytku. Bez zapewnienia 



skoordynowanego zarządzania, właściwego utrzymania stanu technicznego obiektów, 

oznakowania i należytej przejezdności szlaku, a także warunków bezpieczeństwa jego 

użytkowników, zagrożone jest dalsze funkcjonowanie Green Velo. W związku z powyższym 

Radny zapytał, czy wystosowano pismo do Wód Polskich, które jest zarządca drogi, w związku 

z remontem szlaku rowerowego. 

Starosta Braniewski, K. Motyka poinformował, że trwają rozmowy z Wodami Polskimi w 

sprawie przebudowy, remontu drogi. Nawierzchnia drogi, która jest na nasypie wału 

przeciwpowodziowego jest własnością Urzędu Marszałkowskiego. Obecnie czekamy na 

informację dotyczącą odbudowy szlaku Green Velo i możliwościach naprawy nawierzchni. 

Odcinki szlaku rowerowego powiatowe są odnawiane, przebudowywane i pokryte asfaltem. 

Odcinek, gdzie stan nawierzchni szlaku jest w złym stanie, ze względu na dwóch właścicieli, 

obecnie jest nieprzejezdny. Temat szlaku rowerowego tej części będzie tematem rozmów z 

Urzędem Marszałkowskim oraz Wodami Polskimi. Wg informacji Urzędu Marszałkowskiego 

w związku z przebudową dróg wojewódzkich, zakłada się także kompleksową budowę sieci 

tras rowerowych. 

Ad.7 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł. Korneluk 

zakończył obrady L sesji Rady Powiatu o godz. 09:14. 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Stępniewska 
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